
                                      PROTOKÓŁ NR LXII / 2010 
                                 RADY   MIASTA   ŻAGAO 
                               Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2010 R. 
 

1. OTWARCIE  SESJI  I  STWIERDZENIE  KWORUM. 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Zdzisław Mirski o godz. 10:00. 
Stwierdził , że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 20 radnych , 
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 21 radnych stanowi 
kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 
Przewodniczący powitał radnych oraz zaproszonych gości (lista radnych oraz 
zaproszonych gości w załączeniu do protokołu sesji jako zał. nr 1 i zał. nr2). 
Obrady odbywały się w Sali Kurlandzkiej ŻPK. 
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 
Projekty dokumentów przesłano wraz z zawiadomieniem. 
Nieobecni: 
1) E. Chodao 

 
2. PRZYJĘCIE  PORZĄDKU  OBRAD. 
Zaproponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. Do zaproponowanego porządku obrad Burmistrz miasta wniósł 
projekt uchwały w sprawie odrębnego obwodu głosowania na obszarze 
miasta w wyborach samorządowych zarządzonych na 21 listopada 2010 r. 
Brak uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
 
                  Głosowanie : za – 19 , przeciw – 0 , wstrzymało się -1 
 
3. PRZYJĘCIE  PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI. 
Protokół sesji był wyłożony w BRM do wglądu. Nikt z radnych nie wnosił 
uwag ani poprawek , w związku z tym poddano pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z poprzedniej sesji. 
 
                   Głosowanie : za – 19 , przeciw – 0, wstrzymało się – 1 
 
 
 
 
 
 
 



4.SPRRAWOZDANIE  BURMISTRZA  Z  DZIAŁALNOŚCI  MIĘDZY  SESJAMI. 
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta S. Kowal. 
Pytao ani uwag nie było. 
Rada przyjęła sprawozdanie. 
(Zał. nr 4) 
 
5. INFORMACJA  Z PRAC KOMISJI  RADY. 
- komisja Gospodarki Miejskiej – sprawy sesji 
- komisja Budżetu i finansów – sprawy sesji. 
- komisja Bezpieczeostwa – sprawy sesji 
- komisja Rewizyjna – sprawy sesji oraz rozpatrzono 2 skargi pana S. Dugla 
i pana J. Sierodzkiego). 
- komisja Oświaty i Kultury – sprawy sesji. 
 
6.INFORMACJA  Z  WYKONANIA  UCHWAŁ  RADY. 
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz miasta S. kowal. 
Pytao ani uwag nie było. 
Rada przyjęła sprawozdanie. 
(zał. nr 5) 
7. INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA BUDŻETU GMINY O STATUSIE 
MIEJSKIM ZA I PÓŁROCZE 2010 R. 
Sprawozdanie  szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta T. Łapczyoska oraz 
przedstawiła pozytywną  opinię RIO o przebiegu wykonania budżetu za I 
półrocze 2010 r.(zał. nr 6 i nr 7). 
Pytao ani uwag nie było . 
Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
8. PODJĘCIE  UCHWAŁ  W  SPRAWACH : 
1)w sprawie wyrażenia na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własnośd Gminy Żagao 
o statusie miejskim wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste gruntu. 
(LXII/100/2010), (zał. nr 8). 
opinie komisji rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
                  Głosowanie : Za – 20 - jednogłośnie 

 
 
 



8.2- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w 
drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego nr 5 , położonego w Żaganiu 
w budynku przy ul. Asnyka 1. 
(zał. nr LXII/101/2010), (zał. nr 9). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
                Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie 
 
8.3- w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Prokuratora Okręgowego 
w Zielonej Górze na uchwałę Nr XVI/1/2004 Rady Miasta Żagao z dnia 
29 stycznia 2004 r. w sprawie czasu pracy placówek handlu detalicznego , 
zakładów gastronomicznych lub usługowych na terenie miasta Żagao. 
(LXII/102/2010) ,(zał. nr 10). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
 Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
               Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie 
 
8.4- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
(LXII/103/2010), (zał. nr 11). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Rady H. Sienkiewicz 
zgłosił uwagę, że zestawienie tabelaryczne nie zgadza się z uzasadnieniem 
załączonym do projektu uchwały. 
 
Skarbnik Miasta T. Łapczyoska 
wyjaśniła, że projekt uchwały jest prawidłowy , a jeżeli wystąpiły  jakieś 
rozbieżności w wyjaśnieniach do projektu uchwały , to są drobne błędy 
komputerowe i nie maja znaczenia dla uchwały. Są to materiały poglądowe dla 
radnych , aby łatwiej było im się zorientowad .  W stawkach podatku od 
nieruchomości oparliśmy się o stawkę 2,6% , jest to stawka ministerialna, ale 
my postawiliśmy na wzrost stawek kwotowych. Uważam , że sama uchwała nie 
wymaga poprawek w swoim projekcie. 
 
 
 
 



Przewodniczący Rady 
Jakie są propozycje radnego do tego projektu uchwały. 
 
Radny H. Sienkiewicz 
Objaśnienia do tego projektu uchwały powinny byd zgodne z projektem 
uchwały. 
 
Burmistrz Miasta 
Pani Skarbnik wytłumaczyła to „syntetycznie”. Ja to rozumie . Należy czytad ze 
zrozumieniem wyjaśnienia. Jeżeli Komisja Budżetu ma inna propozycję ,  
to należy wstad i przedstawid, a my to przegłosujemy. 
 
Radny M. Zapotoczny 
Ja nie usłyszałem zmiany w propozycjach , tylko spór radnego a Burmistrzem do 
zapisu w wyjaśnieniach. Jeżeli są propozycje do zmiany stawek , to niech radny 
zgłasza , a jak nie to przystępujemy do głosowania nad przedstawionym 
projektem uchwały. 
 
Nie było propozycji do zmian stawek podatku od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
               Głosowanie : Za – 18 , przeciw – 0 , wstrzymało się – 2. 
 
8.5 – w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 
(LXII/104/2010), (zał. nr 12). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
               Głosowanie : Za – 20 - jednogłośnie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



8.6 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok Gminy Żagao 
o statusie miejskim. 
(LXII/105/2010), (zał. nr 13). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
           Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie 
 
8.7- w sprawie odrębnego  obwodu głosowania na obszarze miasta w 
wyborach samorządowych zarządzonych na 21 listopada 2010 roku. 
(LXII/106/2010) , (zał. nr 14). 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
             Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę 11:10 – 11:20. 
Po przerwie wznowiono obrady. Kworum 20 radnych. 
 
9.INTERPELACJE , WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
Radna A. Hodowana 
zgłosiła na piśmie interpelację do protokołu (zał. nr 15) w sprawie przejścia dla 
pieszych na ul. J. Pawła II  ( przy ul. Pomorskiej). 
 
Radny L. Fechner 
zgłosił interpelacje na piśmie (zał. nr 16) od mieszkaoców miasta  w sprawie 
zaniedbanych i brudnych miejsc w mieście. 
 
Radny Z. Opala 
zgłosił interpelacje w sprawie zbudowania trasy dla jazdy na rolkach. 
 
Radny M. Światek 
zgłosił wniosek o postawienie znaku w sprawie zmniejszenia prędkości jazdy dla 
ciężarówek  na ul. Przyjaciół Żołnierza. 
 
 
 
 
 



Radny A. Budziłło 
Zgłosił interpelacje w sprawie braku oświetlenia na ul. Żelaznej. oznakowania 
liniami drogi od ul. Żelaznej do Rudawicy, na ul. Bema pod mostem , po 
opadach deszczu stoją kałuże wody ,która nie odpływa, oraz po co stoi pusty 
radar na ul. J. Pawła II, jeżeli już stoi , to należy go uzbroid. 
 
Radny Sienkiewicz 
Zapytał co robi miasta w sprawie dopalaczy , należy interweniowad bo dojdzie 
kiedyś do tragedii.  
 
Radny A. Pauszek  
Powiedział , że nic nie można zrobid dopóki rząd nie wyda odpowiednich ustaw 
zabraniających sprzedaży tych środków. 
 
Radna L. Kurek 
Powiedziała, że zna ten problem ponieważ dotknął ją osobiście. 
Radna uważa, że często jest to wina rodziców , którzy wstydzą się albo nie 
dopuszczają do siebie myśli , że ich dziecko pije, czy bierze dopalacze. 
Wg. radnej należy zorganizowad cykl spotkao z rodzicami i rozmawiad o 
problemie dopalaczy. Doniesienia do prokuratury nic nie dadzą dopóki nie 
będzie odpowiedniej ustawy. 
 
Radny S. Dziura 
powiedział ,że jako emerytowany nauczyciel wie , że nauczyciele często mają 
związane ręce, nie wolno im mówid o konkretnych przypadkach , bo rodzic 
może ich podad do sądu. Takie mamy w Polsce prawo. 
 
Radny D. Kudła 
Powiedział, że pracuje w szkole i często gdy zwróci się uwagę rodzicom, że ich 
dziecko pije, lub przyjmuje inne używki słyszy , że to na pewno nie jego dziecko.
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



10. ODPOWIEDZI  NA  INTERPELACJE. 
 
Burmistrz  Miasta  powiedział, że  odpowiedź na pisemne   interpelacje zostanie 
udzielona na piśmie. 
 
W sprawie dopalaczy Burmistrz powiedział, że wszystko to kwestia kultury 
 i wychowania. Z jednej strony rodzice , którzy muszą się interesowad co robią 
ich dzieci, a drugiej strony sprzedawcy , którzy widząc nieletnich i tak sprzedają 
im używki.  
 
Odpowiedź dla radnego Z. Opali. 
Burmistrz odpowiedział radnemu , że w ramach rewitalizacji parku , na który 
dostaliśmy dotację ,będziemy chcieli wybudowad taki tor dla fanów rolek. 
 
Odpowiedź dla radnego A. Budziłły. 
Burmistrz odpowiedział, że ul. Żelazna ani droga prowadząca do Rudawicy nie 
jest drogą miasta , o czym pan radny wie i należy taką interpelację złożyd w 
starostwie powiatowym , bo ta droga należy do powiatu. 
Ulica Bema jest jeszcze w trakcie remontu i na pewno nastąpi przeczyszczenie 
studzienek kanalizacyjnych. 
W sprawie atrapy radaru na ul J. Pawła wyjaśnimy sprawę.   
 
11. SPRAWY  ORGANIZACYJNE. 
 
Radny S. Dziura w imieniu komisji Oświaty i Kultury zaprosił wszystkich radnych 
po sesji do zwiedzania nowo budowanych obiektów sportowych. 
Przewodniczący Rady  poinformował ,o terminie następnej sesji w dniu  
28.10 2010 r.     
 
Protokołowała: 
 
Janina  Kaczor 
 


